

## Service 售后服务

故障诊断及处理  
Diagnosis and Resolution

旧件产品维修  
Repair

客户培训  
Training

定制化服务  
Customized Service



## Company introduction 公司介绍

安全、可靠、优质

汉博来自控科技(上海)有限公司(简称HBL)是一家专门针对高空平台领域进行软硬件一体化研发、设计、生产与服务为一体的公司。公司产品涵盖自行式剪叉、臂车电控系统。

HBL采用汽车工业严苛的设计标准与生产工艺流程,保证了产品稳定性,可靠性和安全性。

公司团队汇集了来自汽车工业,工程机械领域及知名高校的优秀人才,具备强大的开发能力及迭代速度。

公司经过长期的研究与探索,积累了丰富的高空平台控制类产品开发经验。目前已拥有国家专利18项,其中发明专利8项。通过了ISO9001质量体系认证,多项产品拥有CE认证。HBL最终以安全、可靠、优质的产品行业中脱颖而出!

HBL Automation Technology (Shanghai) Co., Ltd. is a company specialized in the integrated development, design, production, and service of hardware and software for the aerial platform industry. Our products include self-propelled scissor lifts and boom lift electronic control systems.

HBL adopts stringent design standards and production processes from the automotive industry to ensure the stability, reliability and safety of products.

Our team comprises outstanding talents from the automotive industry, engineering, and construction machinery fields, as well as graduates from renowned universities. We have strong capabilities for products development and rapid iteration speed.

Through extensive research and exploration, HBL has accumulated rich experience in developing control products for aerial platforms. Currently, HBL holds 18 national patents, including 8 invention patents. HBL has passed the ISO9001 quality system certification, and many products have obtained CE certification. Finally, HBL stands out in the industry with safe, reliable, and high-quality products!

# HBL

Hydraulic meets Electronic

安全、可靠、优质



## HBL

汉博来自控科技(上海)有限公司  
http://www.hbl-automation.com/

- ① 手机(Mob): 133-2199-2730
- ② 传真(Fax): 021-5268-0670
- ③ 邮箱(Email): fei.cui@hbl-automation.com
- ④ 网站(Web): www.hbl-automation.com
- ⑤ 上海市嘉定区曹安公路4588号8号楼2层  
2nd Floor, building 8, 4588 Cao'an Road, Jiading District District, Shanghai



微信公众号

# HBL

Hydraulic meets Electronic

安全、可靠、优质

## 产品手册

Brochure



汉博来自控科技(上海)有限公司  
HBL Automation Technology (Shanghai) Co., Ltd.